
Protokoll styrelsemöte för Svenska Highland Cattle föreningen 

Google meet 5 april 2022 kl.20.15  

Närvarande: Eva Karlsson, Kent Svensson, Antonia Zetterström och Caroline Johnsrud 

 

§20 Dagordning godkänns 

§21 Föregående protokoll – Styrelsemöte 2022-03-08 Godkänns och läggs till handlingarna 

§22 Rapport från ordförande Inget att rapportera 

§23 Rapport från kassör  
18 medlemmar som ej har betalat medlems- och serviceavgiften. Kent skickar 
påminnelser. 

 Föreningen bytte bokföringsprogram till Fortnox för ett par år sedan så nu kan 
revisorerna komma åt allt underlag via ett inlogg till programmet samt att de får några 
dokument via mejl. Inget behöver skickas med post. 

§24 Rapport från respektive arbetsgrupp 

Avelsgruppen Inget nytt. Nästa möte torsdag 7/4. 

Facebook  
Dålig aktivitet. Vi behöver bli bättre på att göra inlägg för att göra sidan intressant. 

Hemsidan Kent och Caroline ses via Google Meet den 19/4 kl.20.00 och går igenom sidan.  

Medleminfo/nästa medlemsblad Aprilbladet skickas ut under vecka 14. 
Sensommarträff, Elmia – Julibladet (Även stående punkter i kommande dagordningar) 
 

§25 Sensommarträff 12-14/8 – Uppsalaområdet Ingela? Sigtuna kommun? Leif Jalmerud? 
                                                         Inget nytt. Vi tar tag i planeringen efter årsmötet. 
 

§26 Årsmöte 24/4 – föreläsning Växa Kristina Remgård-Gredenvall  
                                                                                      Stamboksföra – Hur och varför 

                                                     Dagordning enligt stadgarna. 
                                                     Verksamhetsberättelse – Eva, Kent och Caroline gör den färdig 19/4. 

§27 Övriga frågor Mejl från Länsstyrelsen Kronoberg angående betesförmedling.  

                                             Eva lägger upp på hemsidan så att medlemmarna blir varse om möjligheten. 

§28 Nästa möte  Konstituerande möte efter årsmöte, förslag 26/4 kl.20.15? 
                                                 Kom ihåg att ta upp vem som ska ha Teckningsrätt 

§29 Avslutning Eva riktar tack till de styrelsemedlemmar som nu väljer att avgå. Hoppas på                 

                                               återseende i föreningens styrelse. 

Vid pennan Caroline Johnsrud 


